
 

 

Zápis č. 7/2020 (185) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného elektronicky dne 20. 4. 2020 
 

Přítomni:  Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., doc. Ing. 
František Gazdoš, Ph.D., doc. Ing. Libor Pekař, Ph.D., doc. Ing. Martin 
Sysel, Ph.D., doc. Ing. Roman Šenkeřík, Ph.D., Ing. Pavel Drábek, Ing. 
Martin Ficek, Bc. Roman Hanzlík (celkem 9 členů AS) 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., doc. Ing. Bronislav 
Chramcov, Ph.D., doc. Ing. Marek Kubalčík, Ph.D., doc. Ing. Jiří 
Vojtěšek, Ph.D., Mgr. Eva Navrátilová, Mgr. Dana Musilová  

Host:  Bc. Adam Ulrich 

Omluveni:  Jakub Gerža 

 
Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 6/2020 (184). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka, předsedy AS UTB, předsedy AS FAI 

a studentské části AS FAI. 
5. Projednání Aktualizovaného časového plánu výuky pro letní semestr 2019/2020.  
6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření FAI za rok 2019“.  
7. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti AS FAI za období od 4. 3. 2019 do 26. 2. 

2020“. 
8. Různé. 

     

Předseda AS FAI dr. Matýsek zahájil online jednání AS FAI pomocí Microsoft Teams, 
přivítal všechny účastníky tohoto zasedání a omluvil nepřítomné.  

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 6/2020 (184).  

V zápise byla navržena změna v bodu 7) Různé.  

Návrh usnesení AS FAI 185/1 

AS FAI schválil zápis ze zasedání AS FAI č. 6/2020 (184) ve znění zveřejněném v 
informačním systému FAI s úpravou bodu Různé, první odrážky, druhé věty na znění: 
„Vznikla diskuze, členové se shodli na tom, že některé z příštích zasedání může být 
zpřístupněno jako vzor pro studenty FAI, aby měli představu, jakým způsobem AS FAI 
funguje a jaké typy problémů se řeší.“  
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Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0 

Usnesení AS FAI 185/1 

AS FAI schválil zápis ze zasedání AS FAI č. 6/2020 (184) ve znění zveřejněném v 
informačním systému FAI s úpravou bodu Různé, první odrážky, druhé věty na znění: 
„Vznikla diskuze, členové se shodli na tom, že některé z příštích zasedání může být 
zpřístupněno jako vzor pro studenty FAI, aby měli představu, jakým způsobem AS 
FAI funguje a jaké typy problémů se řeší.“  

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.  

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání AS FAI bylo zasláno členům a stálým účastníkům AS FAI 
elektronicky dne 10. 4. 2020. Na návrh děkana byl do předběžného programu zasedání 
zařazen bod č. 5. Další náměty na změnu Programu zasedání nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení AS FAI 185/2 

AS FAI schválil doplnění předběžného program zasedání č. 185 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 6/2020 (184). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka, předsedy AS UTB, předsedy AS FAI a 

studentské části AS FAI. 
5. Projednání Aktualizovaného časového plánu výuky pro letní semestr 2019/2020. 
6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření FAI za rok 2019“. 
7. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti AS FAI za období od 4. 3. 2019 do 26. 2. 

2020“. 
8. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 185/2  

AS FAI schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 185 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 6/2020 (184). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka, předsedy AS UTB, předsedy AS FAI 

a studentské části AS FAI. 
5. Projednání Aktualizovaného časového plánu výuky pro letní semestr 2019/2020.  
6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření FAI za rok 2019“. 



Strana 3 (celkem 6)  Zapis20-07-185 

7. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti AS FAI za období od 4. 3. 2019 do 26. 2. 
2020“. 

8. Různé. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka, předsedy AS UTB, předsedy AS FAI 
a studentské části AS FAI. 
 

Děkan FAI 

 Byl aktualizován časový plán výuky pro LS 2019/20. 

 Výuka prostřednictvím Microsoft Teams by měla být v současné době maximálně 
využívána a podporována, byla vydána pravidla výuky, viz RR/12/2020. 

 Dále byla zveřejněna RR/11/2020 o dočasném omezení výuky. 

Doc. Sysel upozornil na účinnost RR/12/2020, která je až od ZS 2020/21, průběh LS 
2019/20 lze dále upřesnit rozhodnutím děkanů fakult.   

 

Prod. Chramcov 

 Rektor UTB schválil jednotlivé IGA projekty, hlavní řešitelé byli informováni o 
přidělených finančních částkách. 

 Plánovaná soutěž STOČ v Ostravě se letos neuskuteční, připravuje se interní 
soutěž na FAI. Vedoucím pomvědů byly zaslány informace o průběhu a 
organizaci této soutěže. 

 Akademičtí pracovníci budou v průběhu května a června vyzváni k doplnění 
systému HAP, proběhnou pohovory ředitelů ústavů s jednotlivými AP. 

 Jsou podávány interní výzkumné projekty, připravuje se jejich rozpočet. 

Doc. Šenkeřík navrhl realizovat STOČ prostřednictvím Microsoft Teams. Prod. 
Chramcov odpověděl, že záleží na počtu přihlášených studentů. 

Prod. Chramcov zodpověděl i dotaz Ing. Drábka na termín interní STOČ, a zda 
studenti v případě praktického výstupu mohou žádat o finanční prostředky – 
studenti mohou požádat stejně jako u IGA projektů, termín odevzdání prací je do 
31. 5. 2020. 

 

Prod. Vojtěšek 

 Na základě rozhodnutí ministerstva o postupném uvolňování opatření ve školství 
a podmínkách přítomnosti studentů závěrečných ročníků na VŠ bude zveřejněno 
rozhodnutí děkana, které bude specifikovat podmínky přítomnosti na FAI. 
Semestr pro závěrečné ročníky je prodloužen do 11. 5. 2020, zkouškové období 
bude do 10. 8. 2020. 

Bc. Hanzlík tlumočil dotaz studentů na zkouškové okruhy u SZZ vzhledem 
k souběžným akreditacím magisterského studijního oboru Informační technologie a 
nově akreditovaného studijního programu Informační technologie, pokud si student 
rozvolní studium. Prod. Vojtěšek a děkan FAI odpověděli, že studenti původního 
dobíhajícího studijního oboru Informační technologie budou mít u SZZ otázky ze 
svého studijního oboru a studenti nového studijního programu Informační 
technologie budou mít otázky dle svého studijního programu. 
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Doc. Šenkeřík se dotázal na způsoby zkoušení velkých skupinek kombinovaných 
studentů. Děkan FAI sdělil, že organizace zkoušení zatím stanovena není, bude se 
odvíjet podle uvolňování nařízení ministerstvem.  

 

Prod. Kubalčík 

 Informoval o počtu zahraničních studentů Erasmus+, kdy v LS začalo studovat 
24, 9 z nich odjelo domů, všichni pokračují online formou. Do zahraničí vyjelo 
studovat 17 studentů, 3 z nich studium ukončili, vrátili se zpět a pokračují online 
na FAI, 14 pokračuje ve studiu na zahraničních univerzitách. 

 Ke studiu v rámci Erasmus+ je do ZS 2020/21 nyní přihlášeno 12 studentů. 

 Do 30. 4. 2020 mohou zahraniční studenti podávat přihlášky ke dlouhodobému 
studiu. 

 Připravují se podklady pro Výroční zprávu FAI za rok 2019. 

 

Tajemnice 
 Plánovaný termín Veletrhu pracovních příležitostí na FAI je z důvodu 

coronavirové situace zrušen, podzimní veletrh na U13 zatím zůstává v platnosti. 

 V souvislosti s postupným uvolňováním nařízení týkající se přítomnosti studentů 
na VŠ informovala o vytvoření podmínek v laboratořích a učebnách na FAI pro 
studenty končících ročníků. 

 

Předseda AS UTB 

 14. 4. 2020 proběhlo mimořádné zasedání AS UTB pomocí prostředků 
komunikace na dálku, byl schválen Plán rozpočtu UTB 2020, Střednědobý 
výhled UTB 2021-2022, změny Mzdového předpisu UTB ve Zlíně, změny 
Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně. Dále byla projednávána Zpráva o 
činnosti AS UTB za uplynulé období a změny Statutu UTB ve Zlíně, který bude 
předložen LK AS UTB, která projedná zejména přílohu Etický kodex. 

 

Předseda AS FAI 

 Informoval o průběhu plánované stavby budovy U1. 

 

Studentská část AS FAI 

 Bc. Hanzlík navrhl pozvat na některé z příštích elektronických zasedání AS FAI 
rektora UTB.  

 

Ad 5) Projednání Aktualizovaného časového plánu výuky pro letní semestr 2019/2020. 

Prod. Vojtěšek informoval o změnách a aktualizaci časového plánu výuky a akcí 
spojených s výukou na FAI v LS 2019/20 v nově zveřejněné směrnici RD/11/20. Děkan 
FAI dále doplnil důvody přesunu termínu řádných SZZ až na podzimní termín.   
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Návrh usnesení AS FAI 185/3 

AS FAI schválil Aktualizovaný časový plán výuky pro letní semestr 2019/2020 ve verzi 
ze dne 20. 4. 2020. AS FAI souhlasí s dalšími případnými změnami tohoto časového 
plánu výuky vyplývajícími z nařízení vlády. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 185/3  

AS FAI schválil Aktualizovaný časový plán výuky pro letní semestr 2019/2020 ve verzi 
ze dne 20. 4. 2020. AS FAI souhlasí s dalšími případnými změnami tohoto časového 
plánu výuky vyplývajícími z nařízení vlády. 

Ad 6) Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření FAI za rok 2019“. 

Předseda EK informoval o elektronickém zasedání EK ze dne 8. 4. 2020, materiál byl 
detailně projednán, komise navrhla doplnění, změny a formální úpravy. Po jejich 
zapracování doporučuje k hlasování o schválení AS FAI.  
Tajemnice FAI doplnila, že připomínky z EK byly do návrhu zaneseny. 

Návrh usnesení AS FAI 185/4 

AS FAI schválil Výroční zprávu o hospodaření FAI za rok 2019 s připomínkami z EK ve 
verzi rozeslané e-mailem dne 16. 4. 2020 v 14:11. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 185/4  

AS FAI schválil Výroční zprávu o hospodaření FAI za rok 2019 s připomínkami z EK 
ve verzi rozeslané e-mailem dne 16. 4. 2020 v 14:11.  

Ad 7) Projednání návrhu Zpráva o činnosti AS FAI za období od 4. 3. 2019 do 26. 2. 
2020“. 

Zpráva o činnosti AS FAI za období od 4. 3. 2019 do 26. 2. 2020 byla zaslána členům AS 
FAI a děkanovi FAI elektronicky dne 18. 4. 2020. 
Bc. Hanzlík doporučil zaměnit často se opakující slovo „problém“ a dále navrhl, zda by 
bylo možné z důvodu vykazování aktivity členů v dokumentu uvádět, kdo jednotlivá 
témata na zasedáních otevíral.  
Doc. Šenkeřík navrhl doplnit závěrečnou tabulku s účastí/neúčastí jednotlivých členů 
na zasedáních o uvedení důvodů absence.  
Doc. Sysel se dotázal, zda by bylo možné vyplácet studentům stipendia za účast v AS 
FAI ze stipendijního fondu stejně jako je tomu na AS UTB. Tajemnice FAI odpověděla, 
že přehlednější je dosavadní způsob vyplácení. 
Tento materiál bude projednáván po zapracování připomínek včetně e-mailem 
zaslaných připomínek doc. Sysla na příštím řádném zasedání AS FAI. 
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Ad 8) Různé. 

 Zasedání AS FAI proběhne dne 11. 5. 2020 od 13:00 hod.  

 

Návrh usnesení AS FAI 185/5  

AS FAI schválil termín příštího řádného zasedání AS FAI č. 8/2020 (186) na 11. 5. 2020 
od 13:00 hodin a předběžný program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 7/2020 (185). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka, předsedy AS UTB, předsedy AS FAI a 

studentské části AS FAI. 
5. Projednání návrhu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2020“. 
6. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti AS FAI za období od 4. 3. 2019 do 26. 2. 

2020“. 
7. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 185/5 

AS FAI schválil termín příštího řádného zasedání AS FAI č. 8/2020 (186) na 11. 5. 
2020 od 13:00 hodin a předběžný program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 7/2020 (185). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka, předsedy AS UTB, předsedy AS FAI 

a studentské části AS FAI. 
5. Projednání návrhu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok  2020“. 
6. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti AS FAI za období od 4. 3. 2019 do 26. 2. 

2020“. 
7. Různé. 

 
 

Příští řádné zasedání AS FAI proběhne dne 11. 5. 2020 od 13:00 hod.  

 
Ve Zlíně dne 29. 4. 2020 
Zapsala: Dana Musilová 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

       Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. v. r. 
                  předseda AS FAI 


